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RONDVRAAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 27-09-2022: 

 

 

ONDERWERP: Voorstel 10% stekken beschikbaar voor recreanten 

NAAM LID:  Huub Groenendaal 

VRAAG:  Waarom wordt er maar 10% beschikbaar gesteld voor recreanten 

ANTWOORD: Het is enkel een voorstel van het bestuur ivm de toename van 

het aantal wedstrijdvissers. Dit is niet definitief en werd slechts 

voorgesteld. Uit de diverse reacties begrijpen wij als bestuur dat 

we nu blijven bij het bestaande.  

BESLUIT: De gehele zijde bij het honkbalveld en Landmans unie blijft 

tijdens wedstrijden beschikbaar voor recreanten. 

 

ONDERWERP: Bereikbaarheid controleurs 

NAAM LID:  Jurgen van Schijndel 

VRAAG: Bereikbaarheid controleurs. Jurgen stelt voor om en groeps-App 

aan te maken voor de controleurs, zodat deze elkaar kunnen 

bereiken als er wat aan de hand is. 

ANTWOORD: Het bestuur en de vergadering stemt in met dit voorstel. 

BESLUIT:  Er wordt een groeps-App aangemaakt voor de controleurs 

 

ONDERWERP: Voeren voor en tijdens een wedstrijd 

NAAM LID:  Henk Doornik 

VRAAG: Door de wedstrijdcommissie werd voorgesteld om enkel nog bij 

het startsignaal van een wedstrijd te mogen voeren met bollen 

voer en dat daarna enkel nog bij gevoerd mag worden door te 

cuppen. Henk vraagt hoe dat dan moet als je met een lange lijn 

(9,5 – 6m) vist. Dan is cuppen niet mogelijk of er moet 

toestemming komen om op 13 m te mogen cuppen. 

ANTWOORD: Er zijn meerdere voor-en tegenstanders. Hierop besluit het 

bestuur om te stemmen over dit voorstel.  

STEMMEN: Er werd gestemd door de leden. Er waren meer voorstanders om 

het voorstel af te wijzen.  

BESLUIT: Voeren gedurende de wedstrijd mag ook met het kleine 

bolletjes los voer, ter grote van één hand en hoeft niet persé 

met een cup. 
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ONDERWERP:  Voorstel om tijdens een nachtwedstrijd alleen met de vaste stok 

te vissen 

NAAM LID:  Jan Netten   

VRAAG: Waarom is het niet mogelijk om zelf te bepalen of je met de 

vaste stok of met de feeder gaat vissen.  

ANTWOORD: Uit de discussie die uit dit voorstel en vraag ontstond werd door 

het bestuur besloten om de vergadering er over te laten 

stemmen 

STEMMEN: Uit het resultaat van de stemmen bleek dat de ruime 

meerderheid was voor het mogen gebruiken van zowel de feeder 

of de vaste stok.  

BESLUIT: Tijdens een nachtwedstrijd mag zowel de feeder als de vaste 

stok worden gebruikt. 

 

ONDERWERP: Stemmen over bestuurslid ivm aftredend lid P. van Erp. 

NAAM LID:  Danny Terneusen e.a.  

VRAAG: Diverse leden maakten op- en aanmerking over de handelswijze 

van het bestuur met betrekking tot het gevoerde beleid over de 

aftredende leden; zich herkiesbaar stellende leden en een lid dat 

zich kandidaat had gesteld voor een bestuursfunctie. De 

vergadering was het er niet mee eens dat er door het bestuur 

besloten werd om:                                                                 

Dhr. P. van Erp als secretaris te behouden en dhr. J. Netten toe 

te laten treden tot het bestuur. 

 Door diverse leden werd tevens aangegeven dat dhr. P van Erp 

meerdere keren heeft aangegeven dat hij zich niet meer 

herkiesbaar zou stellen als er een kandidaat zich meldt. Dhr. Jan 

Netten heeft zich nu kandidaat gesteld en tot ieder verbazing 

heeft dhr. P. van Erp zich toch weer herkiesbaar gesteld. 

ANTWOORD: Uit artikel 5 van het Huishoudelijk Reglement van HSV Altijd Beet 

te Schijndel blijkt dat, aftredende bestuursleden terstond 

herkiesbaar zijn. Bij een tussentijdse vacature wordt in een 

eerstvolgende Algemene Vergadering daarin voorzien. 

 Tevens blijkt uit artikel 19 van de statuten dat er over personen 

met gesloten ondertekende briefjes gestemd moet worden. 

Alleen als de vergadering er mee eens is, kan er over personen 

mondeling worden gestemd. 

BESLUIT: Naar aanleiding van de hevige discussies die nav 

bovenstaand bestuursbesluit ontstonden werd door dhr. P. 

van Erp besloten om zich NIET meer herkiesbaar te stellen 

Dhr. Jan Netten treedt toe tot het bestuur. 
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ONDERWERP:  Bij wedstrijden met uitzetten beginnen vanaf stek-1  

NAAM LID:  Lee van Schijndel  

VRAAG: Verzoek om bij de wedstrijden gewoon op stek-1 te beginnen 

met uitzetten. 

ANTWOORD: De wedstrijdcommissie heeft dit in overweging genomen. 

BESLUIT: De wedstrijdcommissie heeft het voorstel gedaan aan het 

bestuur om  tijdens de wedstrijden vanaf stek-1 te beginnen 

met uitzetten.  

 De wedstrijdcommissie heeft verder aangegeven dat in 

principe stek-13 wordt opengelaten. Dit betreft inmiddels 

een ongeschreven regel maar er kan in voorkomende 

gevallen, zoals bij een grote opkomst, vanaf geweken 

worden. 

   Het bestuur gaat akkoord met bovenstaand voorstel 

ONDERWERP: Sectoren bij Koningsvissen  

NAAM LID:  Lee van Schijndel  

VRAAG: Gevraagd wordt of het vissen in sectoren bij het koningsvissen 

er af kunnen.  

ANTWOORD: nvt  

BESLUIT: Het bestuur besluit dat bij koningsvissen de sectoren 

gehandhaafd blijven. 

 

ONDERWERP: Financiën   

NAAM LID:  Marcel Smits  

VRAAG:  Marcel vraagt hoeveel er momenteel in kas is.  

ANTWOORD: De voorzitter gaf aan dat er op dit moment globaal € 45.000,00 

in kas zit.    

BESLUIT:  nvt  

 

ONDERWERP: Samenstelling bestuur  

NAAM LID:  Marcel Smits  

VRAAG:  Gevraagd wordt hoeveel personen er nu in het bestuur zitten. 

ANTWOORD: De voorzitter antwoordt hierop dat conform artikel 15 van de 

statuten het bestuur uit maximaal 9 personen kan bestaan, nl 

voorzitter, secretaris, penningmeester en ten hoogste 6 

commissarissen. 
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Het huidige bestuur bestaat uit 7 personen. Dit zijn:  

Voorzitter Christian Vorstenbosch;                                                                          

Secretaris Jan Netten (na aftreden Peter van Erp;                                        

Penningmeester Bert van Geffen;                                                                       

Bestuurslid Wim van Stiphout;                                                                              

Bestuurslid (wedstrijdcommissie) Jack Langenhuijzen;                                            

Bestuurslid (karpercommissie) Marcel van Gorkum;                                         

Bestuurslid (karpercommissie) Huub Pennings. 

BESLUIT:   nvt 

ONDERWERP: Dagvergunningen voor zondagen 

NAAM LID:  ?? 

VRAAG: Als er iemand is die een dagvergunning heeft gekocht om op 

zondag te gaan vissen en daar al voor aanvang van een voor die 

dag geplande wedstrijd aan het vissen is, kan deze dan 

weggestuurd worden.  

ANTWOORD: Op de site staat dat het vissen op zondagen als er een wedstrijd 

gepland is, de recreanten mogen vissen aan de zijde bij 

Landmans Unie en bij het honkbalveld.  

Op zondagen kan met een dagvergunning gevist worden vanaf 

de stekken 27 t/m 36. Bij de Molen worden geen 

dagvergunningen verkocht voor zondagen.  

BESLUIT: Het bestuur en/of de wedstrijdcommissie kan op zondagen 

een dagvergunning afgeven voor recreanten en  

voorafgaande aan de wedstrijd bepalen vanaf welke stek 

gevist kan  worden.  

                              Een en ander is afhankelijk van de opkomst van het 

wedstrijdvissers. 

 

ONDERWERP: Tijdens de wedstrijd het mogen vissen aan de linker of aan de 

rechterzijde van de stek tegen het kantje  

NAAM LID:  Marcel Smits  

VRAAG: Wat is nu de regel hierin. Als je alleen links van de stek mag 

vissen is dat niet handig als je bijv. op stek-1, stek- 7, stek-19 of 

stek-22 zit. Mag je alleen rechts vissen is dat niet handig als je 

bijv. op stek-6, stek-21 of stek-26 zit. 

ANTWOORD: Gelet op de diverse argumenten die tijdens de discussie over dit 

onderwerp naar voren kwamen gaf het bestuur aan dat er zowel 

links als rechts naast de visstek  gevist mag worden, zolang de 

buurman er maar geen last van heeft. 

 Dit zal verder worden uitgewerkt door het bestuur en de 

wedstrijdcommissie. Marcel Smits maakt hiervoor een reglement 

op.     
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BESLUIT: Door de wedstrijdcommissie is bij het bestuur het voorstel 

ingebracht om dit vrij te laten, zodat de vissers dit onderling uit 

kunnen maken. 

 LET OP: maximale hengellengte voor te vissen links of rechts 

naast de steiger is 6 meter                        

                       Het bestuur gaat met dit voorstel akkoord.  

  

ONDERWERP: Financieel restant van 2020  

NAAM LID:   Henri Kerkhof  

VRAAG: Waar kan ik in het jaarverslag terugvinden wat het eindresultaat 

van 2020 was 

ANTWOORD: In maart dit jaar is er een vergadering geweest waarin het jaar 

2020 centraal stond. Daarin werd dat besproken.  Jan van de 

Ven gaf aan dat dat bedrag  ongeveer € 2900,00 bedroeg. 

Tijdens de recente kascontrole was dat ook zichtbaar. Dit 

bedrag zal worden opgenomen in de inkomsten van het jaar 

2021. 

BESLUIT: Dit bedrag is opgenomen in het jaarverslag onder de 

inkomsten van het jaar 2021. Tevens zal het tekort van 2019 

worden toegevoegd. De wijzigingen zullen in het verslag dat 

op de website geplaatst gaat worden, zichtbaar zijn. 

 

ONDERWERP: Kosten Jeugdwedstrijden  

NAAM LID:  Jos van de Oetelaar 

VRAAG: Wat zijn de kosten voor de jeugdwedstrijden van Sportvisserij 

Nederland. Jos sponsort onze eigen jeugd met een hengel 

ANTWOORD: Voor onze eigen jeugdwedstrijden zijn geen kosten verbonden. 

Het aas en voer wordt door de vereniging geregeld. 

Sportvisserij Zuidwest Nederland betaald € 250,00 voor het      

houden van jeugdwedstrijden op onze vijver. 

BESLUIT:  nvt 

ONDERWERP: Nachtkoppelwedstrijd   

NAAM LID:  Jurgen van Schijndel 

VRAAG: Is het mogelijk om een nacht-koppelwedstrijd te organiseren. 

Daar is veel animo voor. 

ANTWOORD: Bestuur en de wedstijdcommissie gaat de mogelijkheden 

hiervoor bekijken. 

BESLUIT: De wedstrijdcommissie heeft een nacht-koppelwedstrijd  

opgenomen in het wedstrijdschema voor 2023 
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ONDERWERP: Dameswedstrijden  

NAAM LID:  Els Zomers 

VRAAG: Waarom worden er geen dameswedstrijden georganiseerd. 

Misschien iets voor in de toekomst? 

ANTWOORD: Het bestuur gaf aan dat er geen animo is voor dames 

viswedstrijden 

BESLUIT:  nvt 

ONDERWERP: Steurschepnet halen  

NAAM LID:  Jurgen van Schijndel 

VRAAG: Wat is er of wat kan er afgesproken worden voor het ophalen 

van het ‘steurschepnet’ als iemand een steur aan de lijn heeft 

ANTWOORD: Dit heeft zichzelf opgelost, doordat de steuren waarvoor een 

groot schepnet nodig was, niet meer in de vijver rondzwemmen. 

BESLUIT:  nvt 

 

ONDERWERP: Afspraken auto achter de visstek op de vijver  

NAAM LID:  Benny Pijnappels 

VRAAG: Nu er meer vissers komen en ook de steigers van 22 t/m 26 

gebruikt gaan worden is de vraag of het mogelijk is om met de 

auto naar die steigers te rijden via de ingang van Landsman 

Unie. Wat zijn hierover de afspraken 

ANTWOORD: Door de wedstrijdcommissie werd onderstaand voorstel 

ingediend bij het bestuur.  

• Vanaf visplek 22 tot en met 26 mag iedereen met de 

auto tot achter de visplaats rijden, en vervolgens alleen 

aan de kant van de sloot parkeren. 

• Visplek 17 tot en met 21: alleen parkeren voor 

mindervaliden of leden met gezondheidsproblemen met 

toestemming van het dagelijks bestuur. Dit moet 

ruimschoots van te voren bij hen aangevraagd zijn. 

• De namen schriftelijk aan de wedstrijdcommissie 

overhandigen. 

 

BESLUIT: Het bestuur is hiermee akkoord gegaan, met dien verstande 

dat het weer het toelaat. Dit om te voorkomen dat alles 

kapot gereden wordt.                                                              

                              Als de weersomstandigheden het niet toelaten zullen de      

hierboven genoemde mindervaliden cq leden met 

gezondheidsproblemen als eerste loten voor de nummers 1 

t/m 15. 
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ONDERWERP: Opkomst veel wedstrijdvissers  

NAAM LID:  Lee van Schijndel 

VRAAG: We zien de laatste tijd een flinke toename van wedstrijdvissers. 

Wat doen we als er teveel vissers zijn en er geen steigers meer 

vrij zijn voor de ‘vrije vissers’ 

ANTWOORD: Door de wedstrijdcommissie werd onderstaand voorstel 

ingediend bij het bestuur.  

• Wij stellen voor dat als blijkt dat op de wedstrijddag er 

teveel deelnemers zijn t.o.v. de visstekken die normaal 

gesproken gebruikt worden, de wedstrijdcommissie mag 

beslissen hoe dit op te lossen, b.v. de visstekken bij de 

honkbalvelden ook gebruiken. Dus per wedstrijd bekijken 

maar  normaal gesproken de normale visstekken 

gebruiken zoals eerder is afgesproken.  

BESLUIT: Bij hoge uitzondering zal gebruik gemaakt worden van de 

stekken bij het honkbalveld (31 t/m 36) met dien verstande, 

als er al recreanten op een van deze stekken zitten, deze niet 

weggestuurd zullen worden. 

                              De stekken 27 t/m 30 blijven ten alle tijde beschikbaar voor 

de recreanten. 

 Het bestuur is hiermee akkoord gegaan. 

ONDERWERP: 9 ½ meter hengel lengte 

NAAM LID:  Lee van Schijndel 

VRAAG:  9 ½ meter met een max 20 cm overschrijding klopt dan nog 

ANTWOORD: De hengels voor de wedstrijden mogen maximaal 9,5 meter zijn 

met een maximale overschrijding van 25 cm.  

BESLUIT:  Het bestuur is hiermee akkoord 


